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Încheiat azi 5.12.2023 cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al comunei 

Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica, dna viceprimar Pintea Cecilia. 

În urma apelului nominal făcut de d-l secretar Pop Aurelian rezultă că sunt absenți dnii 

consilieri locali Hollo Iosif, Chifor Angela, Tudovan Florin. 

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 

alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna decembrie d-l consilier local Pop 

Cosmin. 

D-l preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi:  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al comunei Băiuț pe 

anul 2023; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei și Statului de funcții ale Primăriei 

comunei Băiuț; 

3. Diverse; 

   Ordinea de zi este aprobată cu unanimitate de voturi. 

Se dă citire procesului verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Dna primar spune că nu vom discuta acum primul punct. 

Dna contabil spune că i s-a comunicat telefonic că ni s-au retras 20.000 de lei și va 

trebui să facem încă o ședință de rectificare. Pentru că nu are timp să depună 2 bugete propune 

amânarea acestui punct, propunere cu care sunt de acord toți consilierii. 

Se trece la punctul 2. 

Este pus din nou în discuție proiectul de hotărâre privind organigrama. 

Dna primar spune că avem un post pe proiecte, pe durată determinată și a fost întrebată 

d-na Fufezan dacă ar vrea să rămână pe acest post sau vrea să fie angajată prin convenție cu  

ACOR. 

Se ia legătura telefonic cu d-na Fufezan care confirmă că a avut această discuție. Este 

întrebată dacă dorește să rămână pe proiecte sau să fie angajată prin ACOR pe durată 

nedeterminată. 

Dna Fufezan spune că dorește prin Asociația Comunelor. 

Se trece la vot. 

Dl consilier local Prohaska se abține. 

Se constată un număr de 6 voturi pentru și un vot împotrivă – dl consilier local Pop 

Traian. 

Se trece la punctul următor – diverse. 

Dl consilier local Butuza spune că deși d-na primar a spus cum trebuie de făcut dl 

consilier local Pop Traian tot contra a votat. 



Dl consilier local Pop T spune că e treaba lui cum votează., nu este vorba de ce spune 

dl consilier local Butuza. 

Dna primar spune că sâmbătă va fi târgul de Crăciun, îl vom face din donații. E nevoie 

de ajutorul consilierilor. Nu se poate ca unii să muncească iar alții să arunce cu mizerii, măcar 

de sărbători ar trebui să fim uniți. 

A primit telefoane privitoare la iluminatul public, în 2020 am cumpărat ghirlande de 

iluminat festiv de 50.000 de lei, o parte din becuri s-au ars, noi nu avem voie  să cheltuim cu 

iluminatul public. Și alte comune sunt în aceeași situație, se descurcă cu ce au. 

Suntem puțini și totuși ne certăm între noi 

Vor veni la târg mulți expozanți cu de toate Csabi va aduce cadouri pentru copii pentru 

că anul acesta nu avem voie să cheltuim pentru așa ceva. 

Dl consilier local Demeter spune că le dăm apă la moară oamenilor dacă nu filmăm 

ședințele. Întreabă de ce își programează RNR cu un an înainte festivalul fără să ne consulte.  

Dl consilier local Butuza spune că nu primăria ci ei organizează acest eveniment, îl pun 

când doresc. 

Dna primar spune că sunt avantaje din acest festival, intră o mulțime de bani în comună 

din închirieri de camere. 

Dl consilier local Butuza spune că ne rămâne și scena care ne-ar costa mult. 

Dl consilier local Nicorovici cere să se meargă și să se desfunde tubul care trece sub 

drum, lângă Căminul Cultural pentru că e înfundat și băltește apa în curtea Căminului. Spune 

că ar trebui niște becuri în Greble. 

Dl președinte de ședință crede că ar trebui încheiat contractul pentru amenajament 

pentru că e târziu. 

Dna primar spune că avem 3 oferte și le vom discuta. 

Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă. 
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